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geachte heer De Weerd, beste Maarten, 

Vergadervragen m.b.t. het afvalscheidingsstation: 

1.       Is er een betere foto van schetsplan 8. Met daarop duidelijk weergegeven hoe de 

routing is van de afvalstromen, halen en brengen?  

2.       Staat dit bestemmingsplan de plaatsing van één of meerdere weegbrug(gen) toe?  

3.       In het bestemmingsplan is een groenstrook opgenomen. Waarom Is er niet voor 

gekozen een dubbelbestemming toe te kennen, dit i.v.m. eventuele toekomstige 

uitbreidingsmogelijkheden? 

4.       In hoeverre voorziet het bestemmingsplan in een circulair centrum (kringloopwinkel) om 

eventuele verkoopmogelijkheden van herbruikbare materialen toe te staan? Zo nee, waarom 

niet? 

 

met vriendelijke groet, 

Frank Venus 

Lokaal Liberaal. 

 



13-3-2024 

Geachte heer Venus, beste Frank, 
 
In reactie op onderstaande vragen: 
 
Het bestemmingsplan biedt het juridisch-planologisch kader voor het nieuwe afvalscheidingsstation en 
de samenhangende infrastructuur. Voor het afvalscheidingsstation hebben we een 
bedrijfsbestemming opgenomen met een grote flexibiliteit voor bouwwerken. Hierbinnen zijn diverse 
invullingen mogelijk.  
 

1. Omdat er vanuit het project momenteel hard wordt gewerkt aan de verdere planvorming en 
realisatie kan ik ook al een recente situatietekening delen (zie bijlage) waarop de 
verschillende fracties en de bijhorende manoeuvreerruimte staat. Deze invulling is 
realiseerbaar binnen de kaders van het bestemmingsplan. 

2. Het bestemmingsplan staat weegbruggen toe.  
3. De opgenomen groenstroken volgen uit de landschappelijke inpassing. Deze inpassing is 

belangrijk voor de toekomstige ruimtelijke kwaliteit. Omdat de locatie buiten het bestaand 
stedelijk gebied is gelegen vormt deze inpassing ook een belangrijke randvoorwaarde vanuit 
de provincie. Binnen deze groenstroken is verharding uitgesloten. Het uitsluiten van 
verharding (dus uitbreidingsmogelijkheid) leidt tot een kleinere watercompensatie-eis vanuit 
het Waterschap AGV en past binnen de gemeentelijke beleidskaders rondom duurzaamheid 
(en natuur inclusiviteit). Op een moment dat uitbreiding wenselijk is kan desgewenst een 
nieuwe afweging worden gemaakt. 

4. In maart 2022 heeft de gemeenteraad besloten om enkel een circulair ambachtscentrum te 
realiseren en geen kringloopwinkel. Bovendien is detailhandel op bedrijventerreinen, zowel 
vanuit gemeentelijk als provinciaal beleid, niet mogelijk. Voorts is het bieden van 
kringloopgelegenheid op deze locatie wellicht niet de beste locatie. De ruimtevraag en 
samenhangende verkeersaantrekkende werking hiervan kunnen immers haaks staan op het 
vlot en efficiënt inzamelen/verwerken van afval- en reststromen. In de verdere uitwerking van 
het circulair ambachtscentrum zal worden gezocht naar partners die reststromen zo 
hoogwaardig mogelijk kunnen hergebruiken en kunnen verkopen via hun eigen kanalen. Deze 
verdere uitwerking staat los van het bestemmingsplan.  

 
Mocht u nog verdere vragen hebben, verneem ik deze uiteraard graag. 
 
Met vriendelijke groet, 
 
Maarten de Weerd 
Projectleider / planoloog 

 






